

حقائق عن المملكة العربية السعودية بالانجليزي

فيما يأتي بعض الحقائق عن المملكة العربية السعودية باللغة الإنجليزية مع ترجمتها للغة العربية:

- The Kingdom of Saudi Arabia occupies many political positions in the Arab world and the world.
 - الترجمة: تشغل المملكة العربية السعودية الكثير من المناصب السياسية عربيًا وعالميًا.
- The flag of the Kingdom of Saudi Arabia is the only flag that does not go down in the world in addition to the flag of Afghanistan recently after the Taliban took power.
 - الترجمة: علم المملكة العربية السعودية هو العلم الوحيد الذي لا يُنكس في العالم بالإضافة إلى علم أفغانستان حديثًا بعد استلام حركة طالبان الحكم.
- The Kingdom of Saudi Arabia consists of thirteen administrative regions, and each region is divided into several governorates, and in each governorate there are centers that are administratively linked to the governorate.
 - الترجمة: تتألف المملكة العربية السعودية من ثلاث عشرة منطقة إدارية، وتنقسم كل منطقة إلى عدة محافظات، ويوجد في كل محافظة مراكز ترتبط إداريا بالمحافظة.
- The Kingdom of Saudi Arabia is a power to be reckoned with internationally, due to the presence of oil in it and its supply to most different countries of the world. As well as being the highest country in exporting oil to the countries of the world.
 - الترجمة: تعد المملكة العربية السعودية قوة لا يستهان بها دوليًا، وذلك بسبب وجود النفط فيها وتوريده إلى معظم بلدان العالم المختلفة وكونها الدولة الأعلى في تصدير النفط لدول العالم.
- The area of the Empty Quarter desert in the Kingdom of Saudi Arabia is estimated at 640,000 square kilometers. It is a desert region consisting of sand dunes and sabkhas, and forms the southeastern part of the Kingdom.
 - الترجمة: تقدر مساحة صحراء الربع الخالي في المملكة العربية السعودية بنحو 640,000 كيلو متر مربع، وهي منطقة صحراوية تتكون من كثبان رملية وسبخات، وتشكل الجزء الجنوبي الشرقي من المملكة.
- The currency of the Kingdom of Saudi Arabia is the riyal, and it is divided into banknotes and coins. Paper currencies are divided into: riyals, 5 riyals, 10 riyals, 20 riyals, 50 riyals, 100 riyals, 200 riyals, and 500 riyals, and coins are: one riyal, 50 halalas, 25 halalas, 10 halalas, and 5 halalas.
 - الترجمة: عملة المملكة العربية السعودية هي الريال، وتنقسم إلى عملات ورقية ومعنوية، فالعملات الورقية تنقسم إلى ريال و5 ريالات و10 ريالات و20 ريالاً و50 ريالاً و100 ريال و200 ريال و500 ريال، والمعدنية هي: ريال و50 هللة و25 هللة و10 هللات و5 هللات.